
Bestyrelsesmøde den 05/06-23
Fremmødte: Lars, Bubbi, Susanne, Svend, Kristian og Sara
Ikke mødte: Søren, Jan.

Er referatet godkendt? Sidste sætning giver ikke god mening, ellers godkendt

1) Formandsmøde. Deltagende på formandsmøde var Lars, Susanne. Der blev nævnt
at de vil forsøg at genopstarte ‘De grønne ambassadører’. NAB havde været på
messe, hvor de havde kigget på noget ny type gulv, som vi måske vil bruge fremover
i afdelingen, vi har et prøve hus.

2) Skt hans. 23 juni 18:30. Det bliver holdt med grillpølser, vand og øl, det er dog ikke
sikkert at bålet bliver tændt i forhold til tørkeindekset. Vi som bestyrelse har valgt at
der ingen sang kommer til at være. Medbring selv stol eller tæppe.

3) Havevandring. Småfejl hist og pist. 4 steder hvor der ikke var adgang, dette skal der
være, hvis man ikke vil have bestyrelsen ind skal dette aftales med NAB. Der skal
dog gåes en ny runde for at kigge hvor der ligger mange ting i haver og carporte.
Hækklipning bliver drøftet om den skal klippes 1 eller 2 gange. Tag blev ikke nævnt
på rundgang.

4) Eventuelt
- Græs nede ved Rene og ved siden af Bent, det blev vi enige om at det er

Bjarne der skal slå, så derfor skal vi have sagt det til Bjarne at det er hans
opgave. Vi bestemmer hvor ofte der skal slås.

- Pågrund af droner i luften, er blevet fundet regler. Hvis man ved hvem det er,
kan vi som bestyrelse ikke gøre noget, men man kan selv ringe til politiet, hvis
der bliver set hvor den letter eller lander fra. Vi opfordrer folk til, at hvis man
bliver chikaneret af drone eller fart på biler, kontakt politiet. Hvis det er
omdeling, i form af postnord eller gls, eller hjemmehjælp, kontakt firmaet.

- Biodiversitet. Billeder af det, der bliver lavet, til brug på hjemmesiden.
- Sommerfest er lørdag i uge 30, så den 29 august klokken 18:00.

Stort tak til Johnny og Margit for de flotte blomsterbede og Pia for vand til blomsterbed.

Venlig hilsen bestyrelsen.


